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Koolla ei ole väliä!

Suuri koko ei välttämättä tee yrityksestä fiksua ja kaunista. 

Mitä kasvu on, ja miksi se on tärkeää? Strategia on tärkeää,
samoin tavoitteet, mutta kasvu itsessään ei ole tavoite vaan
yksi monista keinoista päästä tavoitteeseen.

Esityksessäni käsittelen kasvun myyttiä. Haluan innostaa
pohtimaan mitä loppujen lopuksi tavoittelet ja miten
tavoitteeseen pääsee ja mitä voimavaroja ja työkaluja siihen
tarvitaan. 

”Jos ei tiedä minne on matkalla, kaikki tiet vievät perille.”


